
 
 
 

 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 23 mei 2022 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP inzake evenemententerrein bij de stadsweide 

 
Geacht college,   
  
Twee weken geleden op donderdag 12 mei en vrijdag 13 mei vond het Tragos Lustrumfeest 
plaats op de stadsweide bij de Gashouder. Een openluchtfeest, dat voor veel overlast heeft 
gezorgd voor de omliggende wijken Boschpoort, Ravelijn en Sphinxkwartier. Ook tot ver 
daarbuiten (Wyck en Nazareth) was het geluid te horen. Het feest was niet aangekondigd op 
een publieke evenementenkalender.  
  
Bij navraag door meerdere omwonenden bij de gemeente bleek dat een vergunning was 
afgegeven met als voorwaarde dat de organisatoren 'de omwonenden' op de hoogte zouden 
brengen. Dat is volgens diverse omwonende niet gebeurd.   
 
De fractie van de SP heeft de volgende vragen:  
 
1. Mogen we van omwonenden eisen dat zij alle vergunningsaanvragen kennen en weten. 

 
2. Moeten omwonenden daar dan meteen op reageren. 
   
3. Kunnen we dat niet duidelijker aangeven in onze regeling openbare ruimte.  

 

4. Op welke manier of via welke kanalen kunnen we dat goed communiceren naar onze 
burgers.  

 

5. Is er een centraal punt waar mensen kunnen opzoeken welk evenement er op een dag is, 
waar dit plaatsvindt (adres) en hoe lang het duurt?  

 

6. Waar kunnen mensen terecht met hun klachten tijdens het evenement? 
 

7. Kan het houden van een onderzoek naar afhandeling van klachten van inwoners, enig 
soelaas bieden.  

 



 
 
 

Wij vragen ons ook af of het festivalterrein überhaupt de geschikte plek is voor het houden 
van dergelijke evenementen, wetende dat meerdere woonwijken (geluids-) overlast ervaren.  
Wij als SP-fractie vinden dat geluidshinder een belangrijk milieuprobleem is. We hebben 
woongenot voor alle burgers hoog in het vaandel.  
 
8. Welke maximale grenzen van licht, geluid en van de uren dat een evenement mag 

plaatsvinden voor dit terrein zijn vastgelegd? 
 

9. Voldoet de ligging van het terrein aan de stellen normen van licht en geluid bij 

evenementen? 

 

10. We hebben begrepen dat de wettelijke geluidsnormen niet specifiek ingaan op de lage 
bastonen en dat op dit moment eigenlijk alleen daar wat aan te doen is door eisen te 
stellen aan de kwaliteit van de geluidsinstallatie. Is dat correct? En zo ja, is in de 
vergunningverlening daar dan iets over op te nemen? 

 

11. We hebben ook begrepen dat de opstelling van het podium op de stadsweide 
mogelijkerwijs verschil kan maken in de overlast. Klopt dat en kan dit onderdeel worden 
van de instructies c.q. vergunningverlening? 
 

12. Welke onderzoeken zijn er gedaan over mogelijke overlast als gevolg van licht en geluid 
voorafgaande aan de besluitvorming om dit terrein als evenemententerrein aan te 
wijzen? 

 
13. Hebben er - nu het terrein in gebruik is genomen - metingen plaatsgevonden om te 

beoordelen of het terrein voldoet?  
 

14. Evalueert de gemeente het gebruik van dit terrein nog? 
 

15. Kunt u ons een overzicht geven van de evenementen die inmiddels hebben 
plaatsgevonden op dit terrein en de ontvangen meldingen en klachten tijdens die 
evenementen? 

  
16. Zijn er ook fysieke aanpassingen nodig (en mogelijk) om dit terrein geschikter te maken 

voor dergelijke activiteiten?  
  
17. Welke maatregelen neemt u, zodat een herhaling van de benoemde klachten wordt 

voorkomen?  
  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP 


